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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 01.02.2023 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 01 februarie 2023, ora 13,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
15/27.02.2023 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 368/26.01.2023, având 
pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Prezentarea procesului verbal încheiat în ședința extraordinară din luna ianuarie 2023. 
2. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni, 

inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș 
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază și a coeficienților de ierarhizare pentru 

funcțiile publice și contractuale din  aparatul de specialitate al Primarului Comunei Cotmeana 
și pentru personalul din serviciile publice de interes local aflate în subordinea Consiliului 
Local Cotmeana, începând cu data de 01.01.2023, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului Local al Comunei Cotmeana, județul Argeș pe 
anul 2023 şi estimările pentru anii 2024-2026, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Achizitii Publice pentru anul 2023 la 
nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

6. Proiect de hotărâre privind privind acordarea unui stimulent financiar pentru fiecare copil nou-
născut, inițiator consilier local Marinică Nicolae; 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui premiu în valoare de 500 lei pentru familiile din 
Comuna Cotmeana, județul Argeș, care au împlinit 50 de ani de căsătorie neîntreruptă, 
inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de actiuni si lucrări de interes local pentru 
persoanele apte de muncă din familiile beneficiare de venit minim garantat pentru anul 2023 la 
nivelul Comunei Cotmeana, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune privind serviciile sociale 
acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în anul 2023, inițiator 
Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

10. Proiect de hotărâre privind clarificarea unor aspecte referitoare scutirile prevăzute în caietele 
de sarcini din contractele de concesiune/închiriere la nivelul Comunei Cotmeana, județul 
Argeș, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș; 

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale Primăriei Comunei 
Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, ca urmare a 
constatării inexistenței debitului prin hotărâri judecătorești, rămase definitive, inițiator Primar 
Vișan Ionel- Dragoș. 

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 
obiectivul de investitii: „Modernizare DC 206A în Comuna Cotmeana, Judetul Arges” 
inițiator Viceprimar Gabăr Gheorghe; 
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13. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 
obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, Comuna 

Cotmeana, Judetul Arges”, inițiator consilier local Bărbulescu Reginald – Decebal – 
Constantin; 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de proiectare pentru 
obiectivul de investitii: ,,Amenajare loc de joacă în satul Cotmeana, Comuna Cotmeana, 

Judetul Arges”, inițiator consilier local Bărbulescu Reginald – Decebal – Constantin; 
15. Proiect de hotărâre privind modificarea prețului pentru apă potabilă produsă, transportată și 

distribuită în Comuna Cotmeana, județul Argeș pentru SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, 
inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș. 

16. Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de servicii sociale la nivelul Comunei 
Cotmeana pentru perioada 2023 – 2028, inițiator Primar Vișan Ionel- Dragoș 

17. Diverse: 
– Prezentare Raport activitate pentru anul 2022 Primarul Comunei Cotmeana; 
– Prezentare solicitarii SC Serviciu Edilitar Cotmena SRL 
– Prezentare adresă sotii Manolescu 

 
Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 

Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente, proiectelor de hotărâri 
au fost transmise în format electronic sau letric consilierilor locali. 

 La ședință sunt prezenti 10 consilieri locali. Absentează din motive medicale, domnul 
consilier Mirică Constantin (din partea PSD). La ședință participă domnul Mihăescu Virgil, 
administrator SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, d-na Melcescu Cristina, șef Birou Financir – 
Contabil, d-na Popescu Iustina – Augustina, consilier juridic și domnul Ducu Daniel, delegat sătesc. 

Domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrărilor. 

 
1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul-verbal 

încheiat în şedința anterioară de lucru (10 ianuarie 2023). Conform prevederilor art. 138, alin. (17) 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul verbal a fost afişat la sediul Primariei 
și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la dispozitia comisiilor de specialitate pentru a fi 
lecturat în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a fost consultat dacă sunt obiectiuni cu privire la 
continuțul acestuia. Nu sunt obiecțiuni, și în consecință, se supune la vot si Procesul verbal al 
ședinței extraordinare din data de 10 ianuarie 2023, fiind aprobat de unanimitatea prezentă. 
 

 2. Se trece la punctul 2. Având în vedere că perioada pentru care a fost ales Președinte de 
ședință, domnul Vasilcioiu Ilie, conform HCL nr. 83/27.10.2022 a expirat se trece la alegerea unui 
nou președinte, care care va conduce şedinţele consiliului local pentru următoarele trei luni: 
februarie – martie – aprilie 2023. 

- domnul consilier Gămănuș Marin îl propune președinte de ședință pe domnul consilier 
Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin. Nu mai sunt alte propuneri, și în consecință se supune 
la vot, fiind aprobat cu 10 voturi „pentru” și 0 „abțineri” și „0” voturi împotrivă. 

Se redactează Hotărârea nr. 6 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
următoarele trei luni 

 
 În continuare, domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin dă 

citire ordinei de zi și se supune spre aprobare, fiind aprobată cu 10 voturi „pentru” și 0 „abțineri” și 
„0” voturi împotrivă. 
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- d-na consilier juridic Popescu Iustina – Augustina solicită să prezinte la rubrica Diverse 
câteva aspecte referitoare la Decizia Curții de Conturi nr. 6/21.04.2021 – Măsura 4. Solicitarea este 
aprobată în unanimitate. 
 

3. Se trece la punctul 3. „Proiect de hotărâre privind stabilirea salariilor de bază și a 

coeficienților de ierarhizare pentru funcțiile publice și contractuale din  aparatul de specialitate al 

Primarului Comunei Cotmeana și pentru personalul din serviciile publice de interes local aflate în 

subordinea Consiliului Local Cotmeana, începând cu data de 01.01.2023”; 
Referitor la punctul 3 de pe ordinea de zi, domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald 

– Constantin anunță că aceasta nu va participa la adoptarea actelor administrative, neavând drept de 
vot, în  conformitate cu prevederile art. 228, alin. (1), lit. a) și alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul administrativ - regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. 

 - domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o invită pe d-na 
secretar general Ghinea Ionela – Liliana să prezinte câteva aspecte ân legătură cu acest proiect de 
hotărâre. 

 - d-na secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează nivelul veniturilor salariale s-a 
stabilit, fără a depăşi nivelul indemnizaţiei lunare a funcţiei de viceprimar, cu încadrarea în 
cheltuielile de personal aprobate în bugetele de venituri şi cheltuieli. Potrivit art. 4 din OUG nr. 
168/2022, indemnizațiile lunare pentru funcțiile de demnitate publică și funcțiile asimilate acestora, 
prevăzute în anexa nr. IX la Legea-cadru nr. 153/2017, se mențin la nivelul aferent lunii decembrie 
2022”. Pentru anul 2022 nivelul indemnizațiile lunare pentru funcțiile de primar și viceprimar se 
calculează la salariul de bază minim brut pe țară, rămas la nivelul anului 2019  - 2080 lei.  

 - domnul consilier Gămănuș Marin precizwză că acestă majoare ar trebui să fie de 10%, 
conform art. 1 din OUG nr. 168/2022. 

- d-na secretar general Ghinea Ionela – Liliana precizează că pentru administrația publică 
locală salariile de bază se stabilesc prin hotărâre a consiliului local, conform art.11, alin. (1) din 
Legea nr. 153/2017 privind salarizarea personalului plătit din fonduri publice, iar la nivelul 
instituției noastre se acordă o creștere salarială de 10-12% pentru toși salariații primăriei Comunei 
Cotmeana cu excepția (funcțiilor de demnitate publică, secretra general și contabil șef). PLX nr. 
525/2022 privind raportarea coeficientilor primarilor și viceprimarilor la nivelul salariului minim 
brut garantat în plata în anul 2021, și anume la 2300 lei se află încă contestat la Curtea 
Constituțională, urmând a se pronunța pe 28.02.2023 
          - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
          - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 7 privind stabilirea salariilor de bază și a coeficienților de 
ierarhizare pentru funcțiile publice și contractuale din  aparatul de specialitate al Primarului 
Comunei Cotmeana și pentru personalul din serviciile publice de interes local aflate în 
subordinea Consiliului Local Cotmeana, începând cu data de 01.01.2023”; 
 

4. Se trece la punctul 4 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului Local al 

Comunei Cotmeana, județul Argeș pe anul 2023 şi estimările pentru anii 2024-2026”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, o invită pe doamna Melcescu Cristina, șef Birou 

Financir – Contabil să prezinte în detaliu, anexele proiectul de hotărâre. 
            - doamna Melcescu Cristina precizează că proiectul de buget local a fost pus în dezbatere 
publică, în data de 25.01.2023, conform Procesului verbal înregistrat cu nr. 353/25.01.2023. 
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Se prezintă Anexa nr. 1 – Secțiunea de funcționare. Veniturile sunt cele rezultate din 
execuția anului anterior (venituri proprii – 827 mii lei), din cote defalcate din impozitul pe venit și 
sumele defalcate din taxa pe valoare adăugată (primite prin repartizare de la bugetul de stat). Total 
cheltuieli = 3.457 mii lei, din care: cheltuielile cu personalul - 2.108 mii lei (din care 25 învatamant 
si 607 asistenti personali). Se prezintă Anexa nr. 2 – dezvoltare. Pentru această secțiune folosim 
excedentul anului trecut (1.209.023,52 lei) + subvențiile di proiecte PNRR (716 mii lei) și se dă 
citire Listtei de investiții.   

De asemenea, se precizează că atât în timpul ședinței de dezbatere publică, cât și teremenul 
legal a fost depusă solicitarea nr . 377/27.01.2023 a domnului consilier Gămănuș Marin, prin care a 
propus ca în bugetul local al comunei Cotmeana pe anul 2023 să se regăsească și investițiile 
propuse de dânsul, după cum urmează: 

1. „Consolidare / reabilitare drum comunal DC182 in punctul Râpă-Frațilă, km 5+274”; 
2. ,,Modernizare drum comunal DC 207 (Zamfirești, DN 7 km 138 + 300 - Ursoaia, DJ 704 E 

km 2+390); 
3. „Modernizare DC 182 km 4 + 972 – km 5 + 932”; 

 - domnul consilier Gămănuș Marin precizează că aceste investiții sunt lucrari de o importanță 
majoră cu un impact deosebit asupra nivelului de dezvoltare socio-economică a localitătii și solicită 
măcar întocmirea SF pentru cele 2 drumuri, depunând amendament la proiectul de hotărâre. 
         - domnul Primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că pentru investiția „Reabilitare drum 
comunal DC182 în punctul Râpă, sat Dealul Pădurii s-a cerut cofinanțare  - 380 mii lei de la CJ 
Argeș sumă ce se regăsește în bugetul local supus spre aprobare. De asemenea și pentru investiția 
Reabilitare pod în satul Cotmeana, punctul „La Stănescu” a fost a fort primită cofinanțare – 200 mii 
lei de la CJ Argeș. Se va scoate licitație la pachet proiectare + execuție. Anul acesta preconizăm să 
plătim proiectarea. 

 - doamna Melcescu Cristina precizează că pentru celelalte 2 investiții propuse în ceea ce 
privește drumurile (DC 182 - stația de epurare și DC 207 Zamfirești - Ursoaia), acestea vor fi 
propuse atunci când avem o sursă de finanțare, măsură sau program de investiții de la guvern. 

- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin supune la vot 
amendamentul domnului consilier Gămănuș Marin în ceea ce privește investiția: „Realizare SF DC 
207. Amendamentul nu a fost aprobat, fiind votat cu 3 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și 7 „voturi 
împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin supune la vot 
amendamentul domnului consilier Gămănuș Marin, în ceea ce privește investiția: „Realizare SF DC 
182 km 4 + 972 –  km 5 + 932”. Amendamentul nu a fost aprobat, fiind aprobat cu 4 „voturi 
pentru”, 0 „abțineri” și 6 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin solicită răspuns în scris la adresa privind propunerea 
investițiilor în bugetul local al Comunei Cotmeana pentru anul 2023. 

 - domnul primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că apreciază inițiativa domnului consilier 
Gămănuș Marin, iar dacă pe parcursului anului renunțăm la o anumită investiție, acele sume pot fi 
redistribuite către investițiile propuse de dânsul, modificându-se astfel, Planul Anual al Achizițiilor 
Publice. 

 - domnul viceprimar Gabăr Gheorghe îl întreabă pe domnul consilier Gămănuș Marin, câte 
case/gospodării beneficiază de aceste drumuri. Ne dorim să asfaltăm unde nu sunt case, iar unde 
sunt nu facem. 

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă care raportul între rambursabile/nerambursabile și 
care este stadiul contractelor de finanțare prin PNRR? 

- doamna Melcescu Cristina precizează că pentru proiectul „Realizare Plan Urbanistic General 
– format GIS” este semnat contract de finanțare din luna noiembrie, iar pentru proiectul 
„Modernizare și extindere sistem de monitorizare și supraveghere video” urmează să fim chemați 
pentru semnare, având în vedere că a fost aprobat, primind notificare în acest sens. 
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- domnul consilier Olteanu Nicolae precizează că suma alocată pentru reparații drumuri este 
foarte mică, având în vedere că numai în satul Spiridoni este nevoie de aproximativ 30 mașini de 
piatră, ceea ce înseamnă 40 mii lei, motiv pentru care solicită ca la prima rectificare bugetară să fie 
alocate sume, în acest sens. 

 - domnul consilier Matei Marinel este de aceeași părere cu domnul consilier Olteanu Nicolae, 
având în vedere că drumul în satul Pielești este dezastruos. 

 - domnul primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că se vor acorda bani suplimentari prin 
rectificări bugetare pentru reparația drumurile comunale, iar cu ce avem acum în buget ne vom 
descurca până la jumătatea anului. 

 - domnul consilier Olteanu Nicolae precizează de asemenea, că nu sunt bani prevăzuți penru 
culte, iar Parohia din Spiridoni ar avea nevoie fiind de câțiva ani în restaurare. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că se mai poate 
face economie din cotractele privind procedurile operaționale, reevaluare patrimoniu sau telefonie, 
iar aceștia să fie trecuți la reparații drumuri. De asemenea, precizează că la gunoi plătim de 2 ori și 
pentru peroanele juridice. 

- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș este de acord cu acest aspect, spunând că noi am 
aprobat pentru persoanele juridice un preț mai mic decât cel de la SC Salubris SA, stiut este faptul 
că ridicarea gunoului menajer la persoalele juridice se realizează odată cu persoanele fizice, SC 
Salubris SA încasând astfel, de două ori banii. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o invită pe d-na contabil 
Melcescu Cristina să prezinte și restul anexelor la buget, precizând totodată că este cel mai mare 
buget pe care l-a avut comuna Cotmeana, peste 40% reprezentând investiții (unde legea prevede  
undeva la 10-20%), iar dacă reușim să finalizăm aceste proiecte, viața locuitorilor comunei se va 
îmbunătății considerabil. 

- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 8 privind aprobarea Bugetului Local al Comunei 
Cotmeana, județul Argeș pe anul 2023 şi estimările pentru anii 2024-2026”. 
 

5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Anual de Achizitii 

Publice pentru anul 2023 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, o invită pe doamna Melcescu Cristina, șef Birou 

Financir – Contabil să prezinte, anexele proiectul de hotărâre. 
  - doamna Melcescu Cristina precizează Planului Anual de Achizitii Publice poate suferi 

modificări în funcție de necesitățile instituției. 
- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 

acest proiect de hotărâre. 
- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 

proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 9 privind aprobarea Planului Anual de Achizitii Publice 
pentru anul 2023 la nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș. 

 
6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind acordarea unui stimulent financiar 

pentru fiecare copil nou-născut ”. 



6 
 

- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, precizează că în conformitate cu prevederile Codului 
Civil, statul, prin autoritățile publice, respectă și ocrotește viața intimă, familială și privată, fiind 
obligat să sprijine prin măsuri economice și sociale dezoltarea și consolidarea familiei.  
         - domnul consilier Marinică Nicolae precizează că la primul nou-născut în Comuna Cotmeana 
pe anul 2023 va depune indemnizația de consilier local. 

- domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 

- Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 10 privind acordarea unui stimulent financiar pentru 
fiecare copil nou-născut. 

 
7. Se trece la punctul 7 „Proiect de hotărâre privind acordarea „diplomei de aur” și a unui 

premiu în valoare de 500 lei pentru familiile din Comuna Cotmeana, județul Argeș, care au împlinit 

50 de ani de căsătorie neîntreruptă ”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, precizează că aşa cum statul Roman ocroteşte 

căsătoria şi familia, Primăria Comunei Cotmeana ca drept recunoştinţa şi respect pentru familiile 
care au împlinit 50 de ani de căsătorie şi care au reuşit să treacă peste toate încercările şi obstacolele 
vieţii, propune se se acorde un premiu în valoare de 500 lei, premiu a cărui valoare a fost până ân 
prezent de 100 lei. Condiții cumulative pentru acordarea premiului sunt următoarele: să fi împlinit 
50 de ani de căsătorie neîntreruptă la data depunerii cererii, ambii soți să fie în viață la data 
depunerii cererii și ambii soți să aibă domiciliul stabil în Comuna Cotmeana, județul Argeș. 
         - domnul viceprimar Gabăr Gheoeghe ca pe lângă premiu să acordăm și o diplomă. 
         - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
         - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 11 privind acordarea „diplomei de aur” și a unui premiu în 
valoare de 500 lei pentru familiile din Comuna Cotmeana, județul Argeș, care au împlinit 50 
de ani de căsătorie neîntreruptă. 

 
8. Se trece la punctul 8 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de actiuni si 

lucrări de interes local pentru persoanele apte de muncă din familiile beneficiare de venit minim 

garantat pentru anul 2023 la nivelul Comunei Cotmeana”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, o invită pe doamna secretar general, Ghinea Ionela – 

Liliana să prezinte Planul de acțiuni și lucrări de interes local. 
         - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
         - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 12 privind aprobarea Planului de actiuni si lucrări de 
interes local pentru persoanele apte de muncă din familiile beneficiare de venit minim 
garantat pentru anul 2023 la nivelul Comunei Cotmeana. 
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9. Se trece la punctul 9 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului anual de acțiune 

privind serviciile sociale acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în 

anul 2023”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, precizează că la solicitarea Consiliului Județean Argeș 

a fost întocmit Planul anual de acțiune privind serviciile sociale acordate în cadrul Serviciului 
Public de Asistență Socială Cotmeana în anul 2023, în conformitate cu prevederile art. 118 din 
Legea asistenței sociale nr. 292/2011, iar prin adresa nr. 85/11.01.2023, Consiliul Județean Argeș a 
transmis avizul pentru acest plan. O invită pe doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana să 
prezinte Planul anual de acțiune privind serviciile sociale acordate în cadrul SPAS Cotmeana. 
         - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
         - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 13 privind aprobarea Planului anual de acțiune privind 
serviciile sociale acordate în cadrul Serviciului Public de Asistență Socială Cotmeana în anul 
2023. 

 
10. Se trece la punctul 10 „Proiect de hotărâre privind clarificarea unor aspecte 

referitoare scutirile prevăzute în caietele de sarcini din contractele de concesiune/închiriere la 

nivelul Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, precizează că în documentația de atribuire a 

contractelor de concesiune pentru imobile, aflate în stare avansată de degradare (Școala Pielești, 
Cămin Cultural Ursoaia, Fosta Grădiniță Cotmeana) au fost specificate în caietele de sarcini (anexe 
la contractele de concesiune) anumite scutiri referitoare la redevență, după cum urmează: 
„Redevența poate fi compensată cu facturi/documente justificative de plată, prin act administrativ, 

în situația în care concesionarul execută lucrări reparații/modernizare, având în vedere starea 

avansată de degradare, ce necesită urgent lucrări de construcții pentru a fi folosită cu destinația 
pentru care a fost concesionată”. Având în vedere că termenul - lucrări de reparații din caietele de 
sarcini nu specifică în mod clar ce fel de lucrări vor fi scutite și că durata pentru care se solicită 
aceste scutiri nu este precizată este necesară clarificarea acestor aspecte, în sensul că: „redevența va 

fi scutită pe o perioadă de maxim 5 ani de la data încheierii contractului de concesine pentru 

imobilele aflate în stare avansată de degradare și numai pentru lucrări constând în: reparații 

acoperiș, tavane/ziduri/pereți și schimbare geamuri/uși. Scutirea se acordă anual cu 

contravaloarea redevenței, chiar dacă  cuantumul sumei reprezentând lucrările efectuate este mai 

mare”. 
 - domnul consilier Gămănuș Marin, întreabă dacă lucrările sunt mai mici decât redeventa 

cum va plăti? 
 - doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana precizează că va achita în integralitate 

redevența cu diferența de bani. 
            - domnul primar Vișan Ionel – Dragoș,  precizează de asemenea, pentru imobilul  - locuința 
socială, care face obiectul contractului de închiriere nr. 2951/27.07.2016 nu au fost prevăzute scutiri 
în caietul de sarcini. Prin HCL nr. 64/2021 s-a acordat scutire în anul fiscal 2022 (pentru reparații 
acoperiș), iar pentru factura nr. 52/04.04.2020 aferentă tâplăriei PVC - geamuri (reparații efectuate 
în primii 5 ani de la data încheierii contractului) propun ca în anul fiscal 2023 să se acode scutire. 

-  domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că chiriașul a 
plecat cu soția și cei doi copii minori în străinătate; 

 - domnul consilier Marinică Nicolae a spus că a lăsat-o acasă pe fiica acestuia, majoră. 
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- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș, îi solicită domnului consilier Marinică Nicolae să ia 
legătura cu chiriașii, să aflăm data întoarcerii lor în țară. Având în vedere că perioada contractuală 
expiră anul următor (2024) nu se va mai încheia niciun act adițional la contract. 
         - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
         - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 9 
„voturi pentru”, 1 „abținere” (domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin) și 0 
„voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 14 privind clarificarea unor aspecte referitoare scutirile 
prevăzute în caietele de sarcini din contractele de concesiune/închiriere la nivelul Comunei 
Cotmeana, județul Argeș. 

 
11. Se trece la punctul 11 „Proiect de hotărâre privind aprobarea scăderii din evidențele 

fiscale ale Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane 

fizice, ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești, rămase definitive”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o invită pe 

doamna secretar general să prezinte câteva aspecte referitoare la acest proiect de hotărâre. 
- doamna secretar general Ghinea Ionela –Liliana precizează că prin cererea nr. 

154/12.01.2023 domnul Roșu Ion – Marian, solicită aprobarea anulării Notăficării nr. 
2629/11.05.2021 emisă de UAT Comuna Cotmeana, referitoare la debitul în cuantum de 6971 lei, 
reprezentând diferențe datorate la Primăria Comunei Cotmeana pentru anii 2018-2020, conform 
contractului de închiriere pajiști nr. 1097/02.04.2015 pentru motivul constatării inexistenței 
debitului, conform Sentinței Civile nr. 3533/2022 pronunțată la data de 20.05.2022 de către 
Judecătoria Pitești, rămasă definitivă prin Decizia nr. 3793/2022 pronunțată la data de 15.11.2022 
de către Tribunalul Argeș în Dosarul nr. 19634/280/2021. De asemenea, de la data emiterii 
Notificării - 11.05.2021 până la data rămânerii definitive a Sentinței Civile nr. 3533/2022 - 
15.11.20220 s-au acumulat majorări de întârziere aferente notificării în cuantum de 3094 lei. 
         - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu acest 
proiect de hotărâre. 
         - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 15 privind aprobarea scăderii din evidențele fiscale ale 
Primăriei Comunei Cotmeana a majorărilor întârziere, în cazul unor debitori persoane fizice, 
ca urmare a constatării inexistenței debitului prin horărâri judecătorești, rămase definitive. 

 
12. Se trece la punctul 12 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a 

Temei de proiectare pentru obiectivul de investitii: „Modernizare DC 206A în Comuna Cotmeana, 

Judetul Arges”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o invită pe 

doamna secretar general să prezinte câteva aspecte referitoare la acest proiect de hotărâre. 
 - doamna secretar general Ghinea Ionela –Liliana prezintă Nota conceptuală și a Tema de 

proiectare. 
- domnul primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că acestă investiție se așteapătă o măsură 

sau un program de finanțare. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
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           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 16 privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 
proiectare pentru obiectivul de investitii: „Modernizare DC 206A în Comuna Cotmeana, 

Judetul Arges”. 
 
13. Se trece la punctul 13 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a 

Temei de proiectare pentru obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul 

Cotmeana, Comuna Cotmeana, Judetul Arges”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin prezintă Nota 

conceptuală și a Tema de proiectare. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 17 privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 
proiectare pentru obiectivul de investitii: „Modernizare drumul cimitirului în satul Cotmeana, 

Comuna Cotmeana, Judetul Arges ”. 
 
14. Se trece la punctul 14 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Notei conceptuale și a 

Temei de proiectare pentru obiectivul de investitii: „Amenajare loc de joacă în satul Cotmeana, 

Comuna Cotmeana, Judetul Arges”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin prezintă Nota 

conceptuală și a Tema de proiectare. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 18 privind aprobarea Notei conceptuale și a Temei de 
proiectare pentru obiectivul de investitii: „Amenajare loc de joacă în satul Cotmeana, Comuna 

Cotmeana, Judetul Arges ”. 
 
15. Se trece la punctul 15 „Proiect de hotărâre privind modificarea prețului pentru apă 

potabilă produsă, transportată și distribuită în Comuna Cotmeana, județul Argeș pentru SC 

Serviciul Edilitar Cotmeana SRL”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin il invită pe 

domnul Mihăescu Virgil, administrator al SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL prezinte câteva 
aspecte referitoare la acest proiect de hotărâre. Prezintă și explică Nota de fundamentare, rezultând 
un preț de 7,09 lei fără TVA.  

 
           - domnul consilier Marinică Nicolae precizează că scumpirea nm de apă nu rezolvă această 
problemă decât pentru 3 luni și ce facem după aaceea, că nu vor mai fi încasări la branșamente apă 
și nici contract de închiriere pentru transport gunoi menajer. 
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           - domnul administrator Mihăescu Virgil precizează că dacă reușium să achiziționăm panouri 
fotovoltaice cheltuielile cu energia electrică vor scădea. 
           - domnul primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că din informațiile dânsului se pot accesa 
fonduri prin Programul AFM pentru suma de 130 mii lei și se poate face prin compensare. 

- domnul consilier Gămănuș Marin întreabă cum gestionează instalașia de canalizare, ați mai 
făcut branșări, în situația în care aceasta este nefuncțională? 

- domnul administrator Mihăescu Virgil răspunde că nu realizează branșări, SC Serviciul 
Edilitar Cotmeana SRL a preluat un sistem de canalizare fără să facă vreo investiție, sistemul de 
nefiind niciodată funcțional, iar canalul va ieși cu timpul în casele oamenilor. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 19 privind modificarea prețului pentru apă potabilă 
produsă, transportată și distribuită în Comuna Cotmeana, județul Argeș pentru SC Serviciul 
Edilitar Cotmeana SRL. 

 
16. Se trece la punctul 16 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Strategiei de servicii 

sociale la nivelul Comunei Cotmeana pentru perioada 2023 – 2028”. 
- domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o invită pe 

doamna secretar general să prezinte câteva aspecte referitoare la Strategia de servicii sociale la 
nivelul Comunei Cotmeana. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 10 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 20 privind aprobarea Strategiei de servicii sociale la nivelul 
Comunei Cotmeana pentru perioada 2023 – 2028. 

 
 
Diverse : 

1) Prezentarea unor aspecte referitoare la identificarea suprafețelor de teren forestier nepuse 
în posesie: 

– domnul consilier local Bouleanu Ion – Marius precizează că avem posibilitatea până la 01 
martie să identificăm suprafețele de teren forestier nepuse în posesie, pe care le putem preda la 
Ocolul Silvic. În acest sens, este nevoie să întunim Comisia Locală de Fond Funciar Cotmeana 
pentru identificarea suprafețelor. 

 
2) Prezentarea Raportului activitate pentru anul 2022 al Primarului Comunei Cotmeana; 
– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana prezintă Raportul activitate pentru anul 2022 

al Primarului Comunei Cotmeana, precizând că acesta a fost transmis domnilor consilieri în 
format electronic, fiind de asemenea, postat și pe pagina de internet a instituției. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că în Raportul 
activitate pentru anul 2022 nu se regăsesc cifre concrete. 

 
3) Prezentare aspecte punctul 4 din Decizia Curții de Conturi nr.6/21.04.2021 
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– doamna consilier juridic, Popescu Iustina – Augustina ia cuvântul, întrebându-i pe domnii 
consilieri dacă știu în ce constă măsura nr. 4 din Decizie dispusă de Curtea de Conturi. 

– domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că aceasta 
le-a fost prezentată de d-na secretar general al comunei; 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana precizează de asemenea, că chiar în cuprinsul 
Raportului nr. 41/04.01.2023, întocmit de compartimentul juridic, în primele 4 pagini a fost 
copiat Raportul Curții de Conturi referitor la acestă măsură, fiind adus încă o dată la cunoștința 
consiliului local, atât prin transmitere în format electronic, cât și în format letric la rubrica 
Diverse, punctul 1 din ședința publică extraordinară a Consiliului Local Cotmeana din data de 
10.01.2023. 

– doamna consilier juridic, Popescu Iustina – Augustina precizează toate acțiunile în constatare au 
fost pierdute de UAT Cotmeana în ambele stadii procesuale (fond - Judecătoria Pitești și apel -
Tribunalul Argeș) pentru motivul că nu a fost anulată HCL privind stabilirea prețului și clauza 
contractuală referitoare la preț, așa s-au motivat instanțele de judecată și că nu a fost 
implementat amenajamentul pastoral, care ar fi trebuit să fie finalizat în anul 2015. Pretul chiriei 
trebuia să fie 60 lei/to (conform HCJ) x 3,5 lei to/ha. 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana precizează că implementarea amenajamentului 
nu a ținut de Consiliul Local Cotmeana, acesta a fost în lucru 2-3 ani la Direcția pentru 
Agricultură Argeș și la Oficiul de Studii Pedologice și Agrochimice Argeș, iar cantitatea de 
masă verde de 3,5 to/ha a fost stabilită după finalizarea amenajamentului pastoral, conform 
măsurătorilor efectuate. 

– doamna consilier juridic, Popescu Iustina – Augustina precizează că i-a propus domnului Primar 
prin Referat scris să suspende toate acțiunile în constatare, pierute de UAT Cotmeana si să se 
formuleze împotriva acestora acțiuni privind anulare HCL, dar dânsul nu l-a semnat. De 
asemenea, invocă că mai bine de un an de zile a fost a fost ținută pe loc și nu a fost lăsată să 
introducă acțiuni în instanță pentru recuperarea sumelor constatate de Curtea de Conturi; 

– domnul primar Vișan Ionel – Dragoș precizează că cele spuse doamna consilier juridic, Popescu 
Iustina – Augustina sunt total neadevărate și îi solicită totodată, să prezinte referatul pentru 
semat . 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana precizează că d-na jurist nu avea dreptul să 
intoducă acțiuni în instanță, privind anularea hotărârilor de consiliu, deoarece Consiliul Local nu 
a fost informat de aceste aspecte și nu există adoptată nicio hotărâre a consiliului local în acest 
sens, iar Primarul Comunei Cotmeana nu a fost împutenicit să reprezinte interesele consiliului 
local în instanță. 

– doamna consilier juridic, Popescu Iustina – Augustina precizează că a solicitat în instanță 
amânarea termenului de judecată pentru data de 24.02.2023 în dosarul d-lui Popa și are nevoie 
de mandatarea consilierului juridic în cel mai scurt timp, prezentând secretarului general un 
Referat pentru care solicită să fie semnat confirmarea de primire. 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana precizează că potrivit art. 109 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ (1) Reprezentarea în justiție a unităților administrativ-

teritoriale se asigură de către primar sau de către președintele consiliului 

județean.(2) Primarul sau președintele consiliului județean stă în judecată în calitate de 

reprezentant legal al unității administrativ-teritoriale, pentru apărarea drepturilor și 

intereselor legitime ale acesteia, și nu în nume personal.(3) Atribuția de reprezentare în justiție 

poate fi exercitată în numele primarului sau, după caz, al președintelui consiliului județean de 

către consilierul juridic din aparatul de specialitate ori de către un avocat angajat în condițiile 

legii. 
– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana informează pe domnii consilieri că pentru 

aceeași HCL a Consiliul Local Cotmeana supusă anulării, un complet a respins acțiunea de 
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anulare, iar un complet a admis acțiunea, deci un complet a hotărât că este legală, iar altul a 
anulat-o. 

– domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin îl întreabă pe domnul 
Primar dacă s-a procedat la contestarea raportului Curții de Conturi. 

– domnul Primar precizează că nu a contestat Raportul Curții de Conturi. 
– domnul președinte de ședință Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin o întreabă pe d-na 

Popescu dacă a avut împuternicire și cu ce mandat? 
– d-na Popescu precizează că a avut delegație de la primar. 

 
4) Prezentare adrese SC Serviciu Edilitar Cotmena SRL: 
– Domnul Mihăescu Virgil, administratorul SC Serviciu Edilitar Cotmena SRL prezintă adresele, 

care solicită Consiliului Local Cotmeana sprijin pentru realizarea investițiilor: „Sistem 
Fotovoltaic la sistemul de alimentare cu apă din satul Cotmeana” și „Modernizare grup de 
pompare Drăgolești”, ambele investiții au la bază reducerea costurilor cu energia electrică. 

 
5) Prezentare adresă sotii Manolescu 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin menționează că solicitarea este 

adresată Primarului Comunei Cotmeama și nu Consiliului Local și nu are rezoluție din partea d-
lui Primar menționând câteva aspecte din conținutul acesteia, care prevăd o chirie de 1800 
euro/lună, sumă exagerat de mare. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că dânsul a solicitat ca 
achiziția să se efectueze la un preț corect, și eventual luarea unei hotărâri pentru anularea HCL 
prin care s-a aprobat achiziția imobilului, în vederea utilizării fondurilor în mod legal. 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana intervine, spunând că anularea HCL se poate 
face oricând, nu a intrat în circuitul civil, întrucât a rămas fără obiect din moment ce sumele de 
bani au fost redistribuite către o altă investiție. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că ar fi trebuit depus 
Contractul de vânzare-cumpărare inițial (cu cât a fost cumpărat imobilul de la bancă), iar 
evaluarea a fost realizată pe banii primăriei (3000 lei), fiind foarte mare, fără să respecte 
prețurile corecte din zonă. Imobilul ar fi trebuit achiziționat la un preț corect. 

– domnul consilier Gămănuș Marin solicită să se prezinte adresa nr. 6028/16.11.2022 la care se 
face referire ân prezenta adresă aflată în dezbatere. 

– doamna secretar general, Ghinea Ionela – Liliana prezintă adresa, conform căreia se aduce la 
cunoștința soților Manolescu că achiziția nu mai poate fi realizată pentru motivul că sumele de 
bani au fost virate către un alt obiectiv de investiții, conform HCL nr. 79/27.10.2022. 

 
6) Prezentare  Listă debitori 
– domnul consilier Gămănuș Marin solicită ca în conformitate cu prevederile art. 162 din Codul 

de procedură fiscală să se prezinte Lista debitorilor la data de 31.12.2022 (trimestrul IV). 
 

Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 
declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
  

 

               Președinte de sedință                                                     Secretar  General al Comunei 

BĂRBULESCU Decebal – Reginald – Constantin                        GHINEA  Ionela – Liliana 


